## Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 10-6-2017 - Week 5

- 1. 今天是中秋節,祝闔府有個平安快樂的中秋節!
- 2. 歡迎家長送孩子到教室後至辦公室休息,辦公室備有熱茶招待。上週五有多位家長,在中間下課時間,穿起背心,拿手電筒幫忙看顧孩子在教室外的安全;也有家長來幫忙福利社賣點心。非常謝謝你們!邀約大家踴躍加入學校義工的隊伍,我們一起來守護這個可愛的校園,謝謝!
- 3. 請輪值家長們提醒學生不要隨意使用或移動教室的東西。當大家都離開教室後,請 輪值家長,協助老師將教室內的垃圾倒入走道上的黑色大垃圾桶,並檢查教室裡的整潔,務必 將教室恢復成使用前的樣子。
- 4. 這星期五福利社將賣義大利肉醬麵, 謝謝CFL 5 Minh & Linh Do 家長用心幫孩子們準備。 福利社非常歡迎願意與孩子們分享廚藝的家長們, 發揮你們的專長, 有意者請到辦公室與我們聯絡。
- 1. It is Moon Festival today. We wish you and your family a safe and happy Moon Festival!
- 2. We welcome parents to hang out at the office after dropping students off. We provide hot tea and you can take the opportunity to get aquatinted and socialize with other parents. We also need parents to help with yard duty volunteers to help at the Snack Shack during recess. Please contact the office if you can help. Volunteers are greatly appreciated!
- 3. Attention to room parent on duty: Please remind students not to handle or move anything in the classroom. When the class is over, please help the teacher empty the trash into the black trash can in the hallways, tidy up the classroom, and return the classroom to its original setting.
- 4. Snack Shack will sell Penne with Bolognese Meat Sauce this Friday. Thanks to the parent of Minh and Linh Do in CFL5 for helping!